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Styremøte 6. juli 2023 kl. 19-20 

Tilstede: Monica Balto Anti, Agnar Varsi, Lone J. Nilssen og Synnøve Solbakk.  

Forfall: Per Ove Måsø. 

Saksliste:  

Sak 19/23 Økonomistatus 
Sak 20/23  Orienteringer – siden sist  
Sak 21/23   Aktiviteter fremover 
Sak 22/23  Søknad om støtte til kjøp av sykkel 
Sak 23/23  Søknad om støtte til kjøp av ski 
Sak 24/23  Kjøp av PC 
 

 

Sak 19/23  Økonomistatus   
Vi har pr. i dag ca. kr. 201.000 på brukskonto og 108.300 på sparekonto. Utdrag av aktuelle 
styringstall (inntekter) pr. dd.: Loddsalg kr. 29.500, folkebad kr. 29.400, medlemskontingenter kr. 
32.500, varer - videresalg kr. 28.730. 
 
Etter søknad fra Kjell-Magne Iversen har SNN samfunnsløftet gitt kr. 50.000 i støtte til sykkel-
aktiviteter for barn. Det er kjøpt inn 6 sykler, hjelmer mv. Oppfølging: Kjell-Magne rapporterer SNN 
etter siste sykkelkarusell for barn i høst.  
 
Samarbeidsparter/sponsorer har fått utdelt/sendt brev m/2022 årsmeldinga, og sykkelgruppa v/PT 
vil følge opp alle (utsatt fra juni), og deretter følger Monica opp med å sende faktura for avtalt beløp 
 
I samarbeid med de andre idrettslagene i regionen er det kjøpt inn en mellomtidtakerklokke til 
tidtakersystemet eqtiming, og kostnadene blir fordelt mellom lagene.  
 
Antall betalende medlemmer hittil i 2023: 285. Oppfølging: Agnar prøver å rekruttere flere 
medlemmer på Varsi-slektstreffet i helga J  
 

 

Sak 20/23  Orienteringer - siden sist  
Aktiviteter, representasjon og annet:  

• Sykkelkarusell og terrengsykling for barn ble arrangert 5 ganger denne våren; onsdag 10., 24, 31. 
mai og 7. og 14. Juni. Det var rundet 25 deltakere hver gang. Etter søknad fra Kjell-Magne Iversen 
ble  

• Løpskarusellen ble arrangert 3 ganger denne våren; tirsdag 9., 23. mai og 6. juni med 28, 36 og 39 
deltakere.  

• Sykkelarrangementet (landevei) Polaris Grand Prix 2.-3. juni ble avlyst pga få påmeldte deltakere. 
Det ble istedenfor arrangert et treningsritt lørdag 3. juni fra Tanabru til Šuoššjok (110 km) med 
10 deltakere, samt barnesykkelritt i Tanabru med ca. 25 deltakere. Etter rittene var det en 
samling på Kievra. 
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• På årsmøtet og medlemsmøtet i Tana idrettsråd 1. juni deltok Monica B. Anti og Kjell-Magne 
Iversen.  

• Folkebadet ble siste gang arrangert 21. juni før sommerferien.  

• Sirma-Varanger terrengsykkelcup: lørdag 10. juni i Sandnes, onsdag 21. juni i Vestre Jakobselv og 
lørdag 1. juli i Tanabru (Sirma Open XCO). I Tanabru deltok 31, hvorav 8 egne ryttere. I de andre 
rittene var de 23 deltakere, hvorav 5 av våre.  

• Per Torleiv Ravna har hatt tre kommissæroppdrag denne våren; Tour of Norway på Vestlandet  
27.-29. Mai, UM i Levanger 17.-18. Juni og MasterNM i Hurdal 24.-25. Juni. 
 

 

Sak 21/23  Aktiviteter fremover   

• Det er behov for rydding av skiløypetrasé i Sirma og utkjøring av materialer til bru for løypekjøring 
i øverenden av skiløypa mot Suttesádjatjávrrit. Oppfølging: Agnar i samarbeid med Tor Asle  
organiserer.  

• Det er behov for rydding av utstyrslagret i Sirma. Oppfølging: Monica og Agnar organiserer en 
dugnadsdag neste dag.  

• Rástegáisái lørdag 15. juli. Oppfølging: Friidrettsgruppa i samarbeid med styret v/Monica følger 
opp. 

• Vår samarbeidsparter invitert til Vår-Energi seminar 10. august i Vadsø. Agnar eller Lone deltar, og 
melder seg på selv (se epost fra PT).  

• Høst-løpskarusellen: tirsdag 15. og 29. august og 12. september.  

• Sámi maraton lørdag 19. august i Tanabru. Oppfølging: Friidrettsgruppa i samarbeid med styret 
følger opp. 

• Det blir også sykkelkarusell og terrengsykling for barn til høsten - oppstart ikke avklart.  
 

 

Sak 22/23  Søknad om støtte om kjøp sykkel - Eirik A. Ravna 
Søknad av 30. Juni 2023. 
 
Vedtak: Eirik A. Ravna innvilger kr. 5.000 i støtte til kjøp av sykkel iht. pkt. 4 i reglementet. 
 

 

Sak 23/23  Søknad om støtte om ski – Julie Trosten Johansen 
Søknad av 2. juli 2023. 
 
Vedtak: Julie Trosten Johansen innvilger kr. 7.500 i støtte til kjøp av ski iht. pkt. 4 i reglementet. 
 
 

Sak 24/23  Kjøp av PC 
Monica B. Anti erklærte seg inhabil og deltok ikke i behandlingen av saken.  
Se sak 18/23. Leder foreslår å kjøpe en ubrukt ny privat PC til laget som er kjøpt i 2022, pris kr. 9.600. 
Dette er halvpris av tilsvarende ny PC i dag.  
 
Vedtak: Klubben kjøper en brukt ny PC til kr. 9.600.   
 
 
Neste styremøte: torsdag 31. august 2023. 


